

Senarai harga dan Soalan Lazim – Soalan Lazim

Real Estate Matching



Kawasan Francais : 1 Lesen mempunyai 200,000 penduduk (keperluan serantau/geografi akan dipertimbangkan) dengan perlindungan wilayah. Dalam setiap kawasan Francais hanya 1 Lesen untuk Agensi Hartanah dan 1 Lesen untuk Pengurusan Harta.

Bilangan Lesen : sekurang-kurangnya 1 Lesen.

Unit Berbilang Francais : Secara umumnya anda boleh menggabungkan Lesen untuk Agensi Hartanah atau Pengurusan Harta dengan Pembiayaan Perkhidmatan, Insurans dan/atau Penilaian. Di samping itu kami menawarkan pilihan untuk memiliki Unit Berbilang Francais (Lesen untuk Agensi Hartanah dan Lesen untuk Pengurusan Harta di kawasan yang sama atau di kawasan berbeza) dan/atau kawasan yang lebih besar dengan Padanan Hartanah – Padanan Hartanah24. Juga dalam kombinasi dengan Rakan Kongsi Syarikat kami Groundfloor24.

Keperluan : Secara amnya adalah matlamat untuk memiliki Pejabat. Dengan 1 Lesen anda boleh bermula tanpa Pejabat dan pada masa berikutnya anda membuka Pejabat untuk Perniagaan anda.

Kos lesen (yuran permulaan): 1. Kos lesen 13.000 SGD (sebahagian besar negara) dan 2. Kos lesen 50% daripada Lesen pertama. Keperluan untuk Pengurangan 50% Lesen kedua ialah, Kawasan Francais bersebelahan dengan Kawasan Francais pertama dan anda mempunyai atau membuka Pejabat untuk Perniagaan anda. Jika tidak, kos 2. Lesen sama seperti Lesen pertama. Jika anda berminat dengan lebih daripada 2 Lesen, sila hubungi kami ke franchisepartner@realestatematching24.com. Dua Rakan Kongsi Francais pertama di setiap Negara perlu membayar yuran permulaan daripada 1.300 SGD dan bukannya 13.000 SGD.

Yuran bulanan : amaun tetap dan peratusan perolehan Jika anda berminat dan anda ingin menerima maklumat lanjut, sila hantar surat kepada kami kepada franchisepartner@realestatematching24.com

Real Estate Matching and Real Estate Matching24



<https://www.twenty20.com/photos/6dd0>

**WWW.REALESTATEMATCHING24.COM.
SG**

@ SINCE 2018 ALL RIGHTS RESERVED - REAL ESTATE MATCHING24 GROUP

30.06.2020 (since 2018), Singapore (Malay)